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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-6/2023-7 

Datum: 22. junij 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 24. maja 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. Kaplan Gregor, 

Kastelic Milan, Kepa Franci (prišel ob 16:33), Lobe Leon, Longar Branko, 

Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž, Pavlin Blaž, Praznik Franc Brane, 

Prosenik Marija, Sever Miha, Smuk Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, 

Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: Breznik Matej, Kastelic Dejan (opravičeno) 

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, v. d. direktorja 

Občinske uprave, Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne 
zadeve, Vanda Zadnik, pravnica (odšla ob 17.45), Danica Grandovec, 
višja svetovalka, in Andreja Perc, referentka  

• Mateja Jazbec, namestnica direktorja Razvojnega centra Novo mesto 
(prišla ob 16.30, odšla ob 17.33) 

• Rok Nose, Dolenjski list 
 

 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela s 5. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 18 članov Občinskega sveta.  

 

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

G. Kaplan je predlagal umik 1. točke predlaganega dnevnega reda: »Pregled in potrditev 

zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne  22. 3. 2023«. Članom 

Občinskega sveta je bil posredovan šele na dan seje in v tako kratkem času ni možno 

pregledati vsebine.  

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Županja je odgovorila, da se s predlaganim strinja, in uvodoma na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Prva točka predlaganega dnevnega reda: »Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje 

Občinskega sveta Občine Trebnje z dne  22. 3. 2023«, se umakne iz predlaganega 

dnevnega reda.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Točka je bila umaknjena iz predlaganega 

dnevnega reda.  

 

Županja je v nadaljevanju na glasovanje dala naslednji spremenjeni 

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje 
z zaključkom 24. 4. 2023 

2. Obravnava predlogov za podelitev priznanj Občine Trebnje v letu 2023: 

a) Obravnava predlogov za podelitev naziva častni občan Občine Trebnje v 
letu 2023 

b) Obravnava predloga za podelitev plakete Občine Trebnje v letu 2023 
c) Obravnava predlogov za podelitev priznanja Občine Trebnje v letu 2023 

3. Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine 
Trebnje – prva obravnava 

4. Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska – prva 
obravnava  

5. Predlog za sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 2023 s sklenitvijo 

neposredne pogodbe 

6. Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 1480/5 

k.o. Sela pri Šumberku 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli 

št.  694/21 in 694/19, obe  k.o. Škovec 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št.  971/9 

in 972/2, obe  k.o. Knežja vas 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 328/2 

k.o. Dolga Njiva 
e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele v k.o. 

Češnjevek 
f) Odločanje o pravnem poslu brezplačnega prenosa solastniškega deleža 

na stavbni pravici z oznako 462/4 k.o. Trebnje in 462/5 k.o. 
Trebnje (bivalna enota VDC Novo mesto) v korist Republike Slovenije 

g)  Predlog za odločanje o razpolaganju s parcelami številka 592/25, 592/26 
in 592/19, vse k.o. 1408 Ševnica 

h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele v k.o. 
Trebnje in k.o. Češnjevek-kolesarka 

i) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Ponikve-
naselje Dolenje Ponikve 

7. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »Pomoč 

družini na domu« ter določitvi višine subvencije Občine Trebnje 

8. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole Trebnje za leto 2022 
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9. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole Veliki Gaber za leto 

2022 

10. Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnateljice Vrtca Mavrica Trebnje za leto 

2022 

11. Predlog Potrditve Dokumenta identifikacije investicijskega projekta ( DIIP) za 

investicijo »Nujna investicijska vzdrževalna dela v Galeriji likovnih samorastnikov 

Trebnje v letu 2023«  

12. Predlog Potrditve Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

investicijski projekt »Celovita prenova glavnega nogometnega igrišča z umetno 

travo na Cvibljah«  

13. Seznanitev Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjeno investicijsko 

dokumentacijo DIIP in IP za projekt Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. 

faza (oziroma Odkrij SamoRastnika v sebi) 

14. Seznanitev s poročili o volilni kampanji za redne lokalne volitve 2022 

15. Odgovori na svetniška vprašanja 
16. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 

svetov javnih zavodov 

17. Vprašanja in pobude članov sveta  
  

Podatk i  o g lasovanju:  

Prisotni člani: 18 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
zaključkom 24. 4. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta, z 
zaključkom dne 24. 4. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z zaključkom dne 24. 4. 2023 
se potrdi.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Obravnava predlogov za podelitev priznanj Občine Trebnje v letu 2023: 
a) Obravnava predlogov za podelitev naziva častni občan Občine Trebnje v letu 2023 
b) Obravnava predloga za podelitev plakete Občine Trebnje v letu 2023 
c) Obravnava predlogov za podelitev priznanja Občine Trebnje v letu 2023 
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Ga. Prosenik, predsednica Komisije za podelitev priznanj, je podala kratko obrazložitev 
predlaganih sklepov Komisije, ki predlaga Občinskemu svetu, da v letu 2023 podeli naziv 
ČASTNI OBČAN Občine Trebnje gospodu Jožetu Okornu iz Trebnjega, PLAKETO Občine 
Trebnje Zavodu za kulinariko in turizem Dobrote Dolenjske s sedežem v Trebnjem ter dve 
PRIZNANJI Občine Trebnje, in sicer Antonu Keku, za izjemne dosežke pri delu v lokalni 
skupnosti na več področjih, s poudarkom na gasilstvu, ter Francu Mulhu, za izjemne dosežke 
pri delu v lokalni skupnosti na več področjih, s poudarkom na vinogradništvu.    
 
Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje v letu 2023 podeli naziv ČASTNI OBČAN Občine Trebnje 
gospodu Jožetu Okornu iz Trebnjega. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala tudi naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje v letu 2023 podeli PLAKETO Občine Trebnje Zavodu za 
kulinariko in turizem Dobrote Dolenjske, Gubčeva cesta 1a, Trebnje. 

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

  

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje v letu 2023 podeli (2) dve PRIZNANJI Občine Trebnje, in 

sicer: 

- Antonu Keku, za izjemne dosežke pri delu v lokalni skupnosti na več področjih, s 

poudarkom na gasilstvu; 

- Francu Mulhu, za izjemne dosežke pri delu v lokalni skupnosti na več področjih, s 

poudarkom na vinogradništvu.    

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
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K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine 

Trebnje – prva obravnava 

 

G. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, je podal uvodno obrazložitev predlaganega 

Odloka o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave Občine Trebnje in predstavil 

predlog ključnih sprememb glede na veljavno ureditev.  

Ker trenutna notranja organizacijska struktura občinske uprave ne omogoča dovolj visoke 

stopnje operativnosti in uspešnosti, je smiselno opravljanje delovnih nalog, ki predstavljajo 

naloge s področja razvojnih projektov in investicij na ravni celotne občinske uprave (torej z 

vseh področij delovanja občine) izločiti iz posameznih notranjih organizacijskih enot in jih 

uvrstiti v posebno notranjo organizacijsko enoto, katere glavni namen bo uspešno izvajanje 

nalog s tega področja. V ta namen se predlaga preoblikovanje sedanjega Oddelka za okolje, 

prostor in infrastrukturo v Oddelek za razvojne projekte in investicije (ki prevzame še 

opravljanje nekaterih nalog s področja razvojnih projektov in investicij z drugih oddelkov) ter 

Oddelek za urejanje prostora, ki bo izvajal naloge s področja urejanja prostora. 

Izvajanje delovnih nalog s področja komuniciranja in odnosov z javnostmi zaradi zagotavljanja 

celostne podobe občine, načrtovanja, organiziranja in izvajanja protokolarnih nalog in 

prireditev občinskega pomena ter opravljanja svetovalnih, strokovnih, organizacijskih in 

administrativno-tehničnih nalog za potrebe župana in podžupanov, pa se iz dosedanjih 

notranjih organizacijskih enot smiselno prerazporedi v Kabinet župana. 

Predlaga se združitev obravnav predlaganega odloka.  

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, se je najprej 

zahvalil vsem članom Komisije za konstruktivno razpravo. Povedal je, da so bili pomisleki glede 

zagotavljanja kadrov, na koncu pa je bil predlog soglasno podprt. Osebno je pogrešal 

prisotnost in predstavitev predloga s strani v. d. direktorja Občinske uprave, saj bi to dalo tako 

pomembnemu dokumentu še posebno težo. Izpostavil je protokol, ki je pomembna stvar. 

Kader, ki bo opravljal te naloge, je potrebno izobraziti na najvišjem nivoju. Ne glede na to, za 

kakšne prireditve gre, so le-te ogledalo Občine Trebnje.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje obravnava Odlok o organizaciji in delovnem področju 

Občinske uprave z združitvijo prve in druge obravnave. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala še naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o organizaciji in delovnem področju 

Občinske uprave Občine Trebnje.   

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 
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 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska – prva 
obravnava 

 

Uvodno obrazložitev predlaganega Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju 

Dolenjska je podala ga. Jazbec, namestnica direktorja Razvojnega centra Novo mesto. 

Povedala je, da Odlok ureja samo en segment v okviru turizma, to je urejanje turističnega 

vodenja na turističnem območju Dolenjska. Ta obsega 12 občin, od tega imajo tri občine status 

vodilne destinacije (Novo mesto, Šmarješke Toplice in Dolenjske Toplice), uvršča pa se v 

makro regijo Termalna Panonska Slovenija. Predlagani Odlok mora sprejeti vseh 12 občinskih 

svetov v enotni vsebini. Predlagana je obravnava po rednem postopku, prva in po preučitvi 

morebitnih pripomb nato še druga obravnava. Do sedaj ni bilo s strani občin nobenih pripomb 

na predlog Odloka.  

Izpostavila je razpravo na seji Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, na 

kateri je bila predlagana dopolnitev prvega odstavka 4. člena Odloka, in sicer, da se dopolni z 

novo 13. točko in 14. točko, ki se glasita: »13. poznavanje gradov na Dolenjskem« in 14. 

športno aktivna doživetja na Dolenjskem«. Razprava je potekala tudi glede sestave komisije, 

ki jo določa Odlok. Ta komisija je zadolžena za pripravo programa turističnega vodenja in 

preizkus znanja turističnih vodnikov. Sam odlok predvideva 6-člansko komisijo, iz razloga, da 

je tudi operativna. Tri predstavnike imenujejo vodilne destinacije, dva člana sta izmed ostalih 

občin turističnega območja, en predstavnik pa je iz pooblaščene organizacije – Razvojnega 

centra Novo mesto. Dejstvo je, da vse občine ne bodo mogle imeti svojega predstavnika v 

komisiji, bodo pa interesi občin zastopani preko predstavnika Razvojnega centra Novo mesto.  

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

odbor gradivo obravnaval. Potekala je razprava, sprejet je bil sklep, s katerim se predlaga 

Občinskemu svetu sprejem odloka. 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je Komisija predlog obravnavala, podanih pa je bilo nekaj predlogov sprememb.  

Predlagana je bila dopolnitev prvega odstavka 4. člena predloga Odloka o turističnem vodenju 

na turističnem območju Dolenjska z novo 13. točko: »poznavanje gradov na Dolenjskem« in 

novo 14. točko: »športno aktivna doživetja na Dolenjskem«. Zasledovali so cilj, da je vsebina, 

ki je navedena, lahko razumljena široko (ne samo z vidika Občine Trebnje) in na tak način se 

je predlagalo dopolnitve. Tu je kar nekaj občin, ki imajo gradove, ki imajo za sabo zgodovino, 

ki je pomembna v luči turizma.  

Komisija se je dotaknila tudi programa; predlagana je bila dopolnitev v smeri, da se program 

pred objavo na spletni strani potrdi s strani občin. Občine morajo biti seznanjene s programom. 

O predlogu se nato ni glasovalo.  

Dotaknili so se tudi 10. člena, glede kvote predstavnikov občin, Podan je bil predlog, da se ta 

del razširi. Trebnje je drugo največje središče na tem območju.  

 

Ga. Smuk je povedala, da se strinja z določenimi pripombami g. Kaplana, sploh okoli 4. in 10. 

člena. Dejala je, da Dolenjska nujno potrebuje tovrstni dokument, nujno potrebuje kakovostno 

izobraževanje in licenciranje kakovostnih vodnikov, ter tudi kompetentne kakovostne vodnike, 

saj je od vodnika odvisno, kako bo obiskovalec doživel našo deželo.  
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Podala je pojasnilo, da imamo turistične vodnike z državno licenco, ki se opravlja na 

Gospodarski zbornici Slovenije in je zelo zahtevna, zelo strokovno pripravljena, pokriva vsa 

področja in vsa področja so tem vodnikom reprezentirana s strani vodilnih strokovnjakov na 

tem področju. Tudi tehnike vodenja, ki jih tu ni zasledila. Če bi se vključili v ta program vodniki 

z državno licenco, bi ga takoj podprla, saj bi imeli že osnovno znanje na višjem nivoju, ki bi se 

samo poglobilo s konkretnimi, specifičnimi vsebinami s predmetnega turističnega območja.  

Odlok določa, da se lahko na izpit prijavi vsakdo s srednješolsko izobrazbo, zato je zelo 

pomembno, kako strokovno je program sestavljen. Program ni definiran v odloku, ampak ga 

bo definirala komisija. Boji se, da bo ta komisija sestavljena iz predstavnikov občin, ki niso 

strokovnjaki iz področja turizma. Ve se, kdo so strokovnjaki in ti bi morali sestaviti program 

turističnega vodenja. Sam program bi moral biti prepuščen stroki in ne politiki, je poudarila. 

Imamo fakulteto v Brežicah, imamo vodilne strokovnjake na področju etnologije in muzejev … 

Na terenu lahko vidimo, kakšne so razlike in kako to pomembno vpliva na percepcijo turistične 

destinacije. Dobro bi bilo, da bi bila v tej destinaciji Dolenjske tudi Ivančna Gorica, saj ima 

močne točke. Tudi če ni vključena, morajo vodniki znati predstaviti Dolenjsko kot regijo, ne 

glede na to, katere občine so vključene in katere ne, saj je to pošteno do turista.  

 

Županja je povprašala, ali je katera občina že obravnavala odlok v drugi obravnavi.  

Ga. Jazbec je odgovorila, da o tem ni seznanjena, je bilo pa dogovorjeno, da se najprej opravi 

prva obravnava po vseh občinah, potem pa se pripravi besedilo odloka za drugo obravnavo.  

 

Županja je povedala, da je potrebno pripombe, ki jih je podala že Komisija za statutarna 

vprašanja in lokalno samoupravo, preučiti in izvesti predhodni sestanek z ostalimi občinami, 

da se besedilo odloka pred drugo obravnavo uskladi.  

 

G. Šalehar je izpostavil 9. člen, ki ureja pogoje za strokovno znanje vodnikov. Prijavijo se lahko 

osebe z najmanj srednješolsko izobrazbo, tuji jezik je pogoj samo pri srednji strokovni 

izobrazbi. Vodnik torej ne potrebuje znanja tujega jezika. Glede na to, da je to turistični vodnik, 

bi se pričakovalo poznavanje najmanj enega tujega jezika.   

Ga. Jazbec je pojasnila, da ta navedba izhaja iz opredelitve Zakona o spodbujanju razvoja 

turizma.  

 

Ga. Smuk je povedala, da vse te pripombe niso dane kot neka kaprica Občine Trebnje, ampak 

bo tako cela regija dobila kakovostne, srčne in kompetentne vodnike. Zato nam mora biti mar, 

da bo tudi program strokoven, je poudarila ponovno.   

Županja je pojasnila glede 9. člena, da je g. Šalehar verjetno mislil, da če ima vodnik 

srednješolsko izobrazbo, potrebuje znanje tujega jezika, v primeru višje izobrazbe, pa ga ne 

potrebuje.  

 

G. Šalehar je dodal, da je samoumevno, da vsi znamo govoriti tuje jezike, vendar je tam 

eksplicitno navedeno, znanje vsaj enega tujega jezika pri srednješolski izobrazbi, niti ni 

pomembna kvaliteta znanja tujega jezika.  

 

Ga. Smuk je dodala, da je pri vodenju turistične skupine, tujcev, potrebno znati aktivno in 

odlično njihov tuj jezik.  

 

G. Šalehar je povprašal glede izobraževanj vodnikov. Ko se opravi preizkus znanja, je po 

odloku veljaven pet let, z možnostjo podaljšanja. Ali obstaja načrt aktivnega obnavljanja?  

Ga. Jazbec je odgovorila, da se bodo tudi izobraževanja delala obdobno. Ne bo se čakalo pet 

let, nato pa bodo izbrali izvajalca. Ko bo dovolj prijav za primerno skupino, se bo organiziralo 

izobraževanje. 
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G. Kaplan je izpostavil 10. in 4. člen odloka. Povedal je, da je o 10. členu že na seji komisije 

potekala razprava. Predlagal je, da se najde rešitev za Občino Trebnje in se jo umesti v to 

skupino. Če občina nima svojega predstavnika, potem to namesto nje dela nekdo drug. 

Program kot tak je pomemben element in pomembno je biti zastopan tudi s svojim 

predstavnikom. Predlagal je spremembo 10. člena tako, da se  predvidi štiri predstavnike 

občin. Predlagal je glasovanje o predlogu.  

 

Županja je zaključila razpravo in predlagala sprejem odloka v prvi obravnavi z naslednjimi 

pripombami v 4., 9. in 10. členu: 

- v program turističnega vodenja iz 4. člena se vključi tudi pridobitev veščin turističnega 

vodenja, ki jih predvideva nacionalna licenca; 

- v 4. členu se doda nova 13. točka glede poznavanja gradov na Dolenjskem, 

- v 4. členu se doda nova 14. točka glede športnih aktivnih doživetij na Dolenjskem, 

- v 9. členu se natančneje opredeli veljavnost pogoja znanja vsaj enega tujega jezika,  

- v 10. členu se komisija razširi iz dveh predstavnikov ostalih občin turističnega območja 

Dolenjska na štiri predstavnike, 

- doda se nov tretji odstavek k 10. členu, da program potrdi komisija, pripravi pa ga 

stroka.  

 

Županja je pojasnila, da nimamo razdelano, kdo je predstavnik občine. Ni nujno, da je to 

zaposleni delavec občinske uprave ali župan, lahko je tudi ena zunanja oseba. Ampak to je 

stvar odločitve posamezne občine.  

 

Ga. Smuk je predlagala, da bi bilo smiselno, da se 4. člen, ki navaja specifična znanja, razširi 

še na veščine turističnega vodenja, kot jih predvideva izobraževanje na državni ravni. V 

oblikovanje programa pri 10. členu pa se doda, da se v največji možni meri vključi stroko.  

 

Ga. Jakopin je dodala, da se ji zdi smiselno, da se vključi strokovnjake s področja Dolenjske. 

Zelo se strinja z ga. Smuk.  

 

Ga. Prosnik je povprašala, na katere vodnike se nanaša, ali se gre za lokalne vodnike ali za 

vodnike z mednarodno licenco. To je različno izobraževanje. Ne strinja se glede tujega jezika, 

sama je bila del tega izobraževanja v Novem mestu. Nekdo je lahko lokalni vodnik, ki obvlada 

povedati o nekem kraju, objektu in zaradi tega ni potrebno obvladati tujega jezika, ker ga nekdo 

drug pripelje. Vodenje po cerkvah je eno takih.  

Ga. Jazbec je pojasnila, da se z odlokom ureja vodenje turističnih vodnikov turističnega 

območja Dolenjske. Povzemali so se pogoji iz Zakona o spodbujanju razvoja turizma. Ocenili 

so, da je obvladanje vsaj enega tujega jezika ena izmed pomembnih kompetenc in znanj.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o turističnem vodenju na turističnem 

območju Dolenjska v prvi obravnavi, z upoštevanjem naslednjih dopolnitev:  

- da se v program turističnega vodenja iz 4. člena vključi tudi pridobitev veščin 
turističnega vodenja, ki jih predvideva nacionalna licenca; 

- prvi odstavek 4. člena se dopolni z novo 13. točko, ki se glasi: »13. poznavanje 
gradov na Dolenjskem,«; 

- prvi odstavek 4. člena se dopolni z novo 14. točko, ki se glasi: »14. športna 
aktivna doživetja na Dolenjskem.«; 
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- v prvem odstavku 9. člena natančnejša opredelitev veljavnosti pogoja znanja 

vsaj enega tujega jezika 

- v prvem odstavku 10. člena se članstvo v komisiji razširi iz dveh na štiri 
predstavnike ostalih občin turističnega območja Dolenjska ter smiselno dopolni 
besedilo, da morajo imeti člani kompetence s področja dela komisije.  

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 2023 s sklenitvijo 
neposredne pogodbe 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala uvodno 

obrazložitev predloga za sofinanciranje Kolesarske dirke po Sloveniji 2023, ki se bo odvijala 

od 14. do 18. 6. 2023. Promocija občine bo izvedena z nastopom mažoretk in godbe na 

krožišču pri Mercatorju v Trebnjem. Dirko bo možno spremljati okoli 14. ure dne 18. 6. 2023.  

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor gradivo obravnaval in predlaga sprejem sklepa. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje potrjuje sofinanciranje Kolesarske dirke po 
Sloveniji 2023, v višini 6.500,00 EUR (brez DDV) oziroma 7.930,00 EUR (z DDV). 
 

II. Občina Trebnje in Kolesarski klub Adria Mobil skleneta neposredno pogodbo za 
sofinanciranje 29. dirke Po Sloveniji v višini 6.500,00 EUR (brez DDV) oziroma 
7.930,00 EUR (z DDV).  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 1480/5 k.o. Sela pri  

Šumberku 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št.  694/21 in 694/19, obe  k.o.  

Škovec 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št.  971/9 in 972/2, obe  k.o.   

Knežja vas 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo 328/2 k.o. Dolga Njiva 
e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele v k.o. Češnjevek 
f) Odločanje o pravnem poslu brezplačnega prenosa solastniškega deleža na stavbni pravici z  
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               oznako 462/4 k.o. Trebnje in 462/5 k.o. Trebnje (bivalna enota VDC Novo mesto) v korist     
               Republike Slovenije 
g) Predlog za odločanje o razpolaganju s parcelami številka 592/25, 592/26 in 592/19, vse k.o.  
               1408 Ševnica 
h) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele v k.o. Trebnje in k.o.  
                Češnjevek-kolesarka 
i) Predlog za ureditev statusa grajenega javnega dobra v k.o. Ponikve-naselje Dolenje Ponikve 

 

Ga. Zadnik, pravnica, je podala obrazložitev predlaganih premoženjsko pravnih predlogov.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Gladovanje o vseh premoženjsko pravnih zadevah se opravi skupaj.  

 

  Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednje 

SKLEP-e: 

 

K točki a) 

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 1480/5 

k.o. Sela pri Šumberku. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se 

v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

K točki b) 

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parceli št. 694/21 

in 694/19, obe k.o. Škovec. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena 

se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

K točki c) 

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parceli št. 971/9 in 

972/2, obe k.o. 1430 Knežja vas. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega 

pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

K točki d)  

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 328/2 k.o. 

1404 Dolga Njiva. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 

predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

K točki e)  

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 1123/8, 

1123/9, 1123/10 in 1123/12, vse k.o. 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa javnega 

dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 



11 
 

K točki f)  

Občina Trebnje sklene pogodbo o brezplačnem prenosu solastniškega deleža v višini 

20/100-tin na stavbni pravici z oznako 1422-462/4 (ID5821795) in na stavbni pravici z 

oznako 1422-462/5 (ID5821796) v korist Republike Slovenije. 

 

K točki g) 

Občina Trebnje izvede za parcele številka: 592/25, 592/26 in 592/19, vse k.o. 1408 

Ševnica, postopek razpolaganja. 

 

 

K točki h)  

Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 628/11, 

620/21, 620/18, 620/15, 620/14, 620/12, 620/10, 620/20, 612/8, 612/7, 612/11, 671/4, 628/9, 

vse k.o. 1422 Trebnje in parcela št. 838/18 k.o. 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi 

statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 

 

                                                                                                   

K točki i) 

I. Status javnega dobra za parcelo št. 1282/2 k.o. 1419 Ponikve se ukine. Sklep o 

ukinitvi statusa javnega dobra se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

 

II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena - cesta pridobita parceli št. 

378/40 in 378/42, obe k.o. 1419 Ponikve. Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega 

dobra lokalnega pomena se sprejme v predlagani obliki in vsebini. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče  

  

  Sklepi so bili sprejeti. 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k cenam socialnovarstvene storitve »Pomoč družini 
na domu« ter določitvi višine subvencije Občine Trebnje 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala podrobno 

obrazložitev predlaganega gradiva. Povedala je, da Zakon o socialnem varstvu določa, da je 

občina dolžna zagotavljati mrežo javne službe za pomoč družini na domu. Pomoč na domu 

kot socialna oskrba je socialnovarstvena storitev, ki se izvaja na domu uporabnika. Namenjena 

je upravičencem, ki imajo zagotovljene bivalne in druge pogoje za življenje v svojem bivalnem 

okolju, če se zaradi starosti ali hude invalidnosti ne morejo oskrbovati in negovati sami, njihovi 

svojci pa take oskrbe in nege ne zmorejo.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval. Razvila se je razprava glede deležev ostalih občin, saj Občina Trebnje namreč 

prispeva največ. Zanimalo jih je, kaj bodo storile ostale občine. Cena za končnega uporabnika 

se ne spremeni, pri čemer se zmanjša participacija občine, kar se jim ni zdelo na mestu, ker 

je ta subvencija namenjena uporabnikom. Odbor se je soglasno strinjal z znižanjem in predlaga 

Občinskemu svetu sprejem. Zavedati se je potrebno, da bomo po ukinitvi subvencije soočeni 

s povišanjem cen.  
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Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o izdaji soglasja k cenam 
socialnovarstvene storitve »Pomoč družini na domu« ter določitvi višine subvencije 
Občine Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole Trebnje za leto 2022 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala kratko 

obrazložitev predloga in povedala, da se v skladu z uredbo direktorjem v javnih zavodih, javnih 

agencijah, javnih skladih in drugih osebah javnega prava del plače za redno uspešnost v 

okvirih, ki jih določa zakon, izplačuje enkrat letno na podlagi poslovnega poročila, in sicer za 

redno delovno uspešnost v preteklem letu. 

Svet zavoda OŠ Trebnje je podal vlogo za podajo soglasja za podajo soglasja k uspešnosti in 

sicer v višini 5 % mase sredstev osnovne plače ravnatelja Osnovne šole Trebnje. Sredstev ne 

zagotavlja občina, ampak po prejemu soglasja osnovna šola poda soglasje na ministrstvo za 

izobraževanje, znanost in šport, ki bo zagotovilo in izplačalo sredstva.  

 

G. Šalehar je povedal, da je Odbor gradivo obravnaval, posebne razprave ni bilo, zato je Odbor 

predlagani sklep potrdil in predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost ravnatelja Osnovne šole Trebnje za leto 2022, in sicer v višini 5 % mase 

sredstev osnovne plače ravnatelja Osnovne šole Trebnje v letu 2022. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnatelja Osnovne šole Veliki Gaber za leto 

2022 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala kratko 

obrazložitev gradiva.  
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G. Šalehar je povedal, da je Odbor gradivo obravnaval, posebne razprave ni bilo, zato Odbor 

predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelja Osnovne šole Velki Gaber za leto 2022, in sicer v višini 5 % mase 
sredstev osnovne plače ravnatelja Osnovne šole Veliki Gaber v letu 2022. 

 
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Soglasje k redni delovni uspešnosti ravnateljice Vrtca Mavrica Trebnje za leto 2022 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala kratko 

obrazložitev gradiva.  

 

G. Šalehar je povedal, da je Odbor gradivo obravnaval, posebne razprave ni bilo, zato Odbor 

predlaga Občinskemu svetu sprejem.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje za izplačilo dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljice Vrtca Mavrica Trebnje za leto 2022, in sicer v višini 5 % mase 
sredstev osnovne plače ravnateljice Vrtca Mavrica Trebnje v letu 2022. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Potrditve Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

investicijo »Nujna investicijska vzdrževalna dela v Galeriji likovnih samorastnikov 

Trebnje v letu 2023« 

 

Županja je uvodoma pojasnila, da točka predhodno ni bila obravnavana na pristojnem odboru 

iz razloga časovne narave. Pred kratkim je bil objavljen javni poziv Ministrstva za kulturo. Ker 

gre za javni poziv, ki velja do porabe sredstev, se je potrebno prijaviti čimprej. Občina Trebnje 

je s pripravo investicijske dokumentacije za namen prijave pohitela, in se jo Občinskemu svetu 

predlaga v potrditev.  
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Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala podrobnejšo 

obrazložitev gradiva. Povedala je, da je predmet javnega poziva sofinanciranje nujnih 

programov na področju kulture za leto 2023, in sicer za ureditev osnovnih prostorskih pogojev 

in nakupa opreme za javne zavode s področja kulture, katerih ustanoviteljica je lokalna 

skupnost.  

Največji poudarek tega dokumenta je, da se v stavbi zagotovi stopnišče in dvigalo, ki že 

desetletja ne obratuje, zaradi česar so prostori v prvem nadstropju in mansardi ljudem z 

invalidnostjo nedostopni.  

Obstaja več razlogov za izvedbo investicije, med katerimi so najpomembnejši zagotoviti 

kakovostne infrastrukturne pogoje za razvoj kulturno-umetniške ustvarjalnosti, za organizacijo 

raznih kulturnih prireditev, za razvoj obstoječih in novih kulturnih dejavnosti ter za organizacijo 

družabnih, izobraževalnih in drugih dogodkov. Predvidena so sanacijska dela dvorane Stik, 

elektro instalacijska dela, kjer je predvidena zamenjava svetilk, tudi multimedijska oprema, ki 

je bistven del investicije in demontaža starega in montaža novega dvigala.  

Skupna vrednost investicije znaša 109.961,97 EUR brez DDV in 134.153,60 EUR z DDV v 

stalnih cenah in tekočih cenah. 

Investicija je predvidena v letu 2023 in sicer po odobritvi sredstev. Možno je financiranje do 

višine do 50 % upravičenih stroškov, predvidena je pridobitev sredstev v višini 54.580,98 EUR, 

lastni del Občine pa je 79.572,62 EUR.   

 

Ga. Smuk je pripomnila, da se DIIP dopolni z navedbo, ki je navadno pri tovrstnih projektih, da 

se investicija izvede le v primeru uspešne prijave na javni poziv.  

Županja je odgovorila, da se to predpostavlja in če ni zagotovljenih vseh virov financiranja, ki 

so predvideni v DIIP, se investicija ne izvede.  

Ga. Smuk je povedala, da bo dokument podprla, saj je potrebno začeti sanirati stavbo. Sedaj 

se bo spet vlagalo v dvorano Stik, ki bo potem modernizirana.  

Izpostavila je problematiko zaračunavanja najemnine za javno površino, kot je Park likovnih 

samorastnikov, ki je javna površina, in dvorano Stik. V kulturni dom se gre lahko zastonj, za 

uporabo dvorane Stik pa je potrebno plačati. To se ji ne zdi prav. Če se bo še vlagalo v dvorano 

Stik, bo verjetno še višja najemnina, govorimo pa o neprofitnih društvih, ki uporabljajo.  

 

Ga. Šalehar je odgovorila, da se pri prireditveni ploščadi zaračunavajo obratovalni stroški, ne 

najemnina.  

 

G. Kepa je dejal, da nima nič proti, če se nekatere stvari plačuje simbolično, kot npr. za vodo 

in elektriko. Tudi stranka v Dobrniču plačuje 400,00 EUR za dvorano. Ne zdi se mu pa prav, 

da Komunala Trebnje zaračunava odvoz smeti s kontejnerjem v okviru izvajanja čistilnih akcij, 

ki jih izvajajo občani.  

 

G. Kaplan je spomnil 10 let nazaj, ko je občina kupila stavbo Dolenjke. Če imamo park, je 

pomembno, da se tam nekaj dogaja, ne da bo za uporabo tega prostora nekomu zaračunano. 

Tudi če tam nekdo pripravi prireditev, ne vidi razloga, da se mu to računa; še dobro je, da se 

v kraju kaj dogaja. Ve se kakšni po postulati organizacije – prireditev je potrebno prijaviti na 

policijski postaji in če so kakšne kršitve, bodo tudi organi ustrezno ukrepali zoper organizatorja.  

Dotaknil se je tudi DIIP-a; na voljo je kar nekaj sredstev, nekateri »paketi« bodo s strani države 

prišli v tem in prihodnjem letu. Potrebno je biti pripravljen, DIIP je pogoj, da pridemo do teh 

sredstev.  

 

G. Avguštinčič je povedal, da se ne strinja. Dokler je simbolična cena, to ni problem. Če društvo 

nima zagotovljenih sredstev za organizacijo takih prireditev, jih lahko dobi od občine.  
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Ga. Smuk je dodala, da je potrebno ločiti kulturni dom, dvorano Stik, učilnice in telovadnice od 

Parka likovnih samorastnikov, ki je bil zgrajen tudi z javnimi sredstvi. To je enako, kot bi se 

zaračunavala uporaba mestnega parka, ki ga upravlja krajevna skupnost. Po tej logiki bi lahko 

tudi v športnem parku zaračunavali. Resnično nastajajo stroški, ampak občina to vse plača 

krajevni skupnosti in CIK-u. Govorimo o javnih površinah.  

 

Po končani razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) za investicijo »Nujna investicijska vzdrževalna dela v stavbi Galerije likovnih 

samorastnikov Trebnje v letu 2023«. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Potrditve Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

investicijski projekt »Celovita prenova glavnega nogometnega igrišča z umetno 

travo na Cvibljah« 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je podala obrazložitev 

predlaganega gradiva.  

Nogometno igrišče Cviblje je s Sklepom o določitvi javnih športnih objektov in površin za šport 

v naravi že vpisano kot javni športni objekt. Na tem območju je že zgrajeno travnato nogometno 

igrišče v velikosti 106 x 60 m, ki pa je zaradi neustreznosti potrebno prenove oziroma 

preplastitve z umetno travo z namenom zagotovitve sodobne, varne in vsem starostnim 

skupinam primerne površine za športno vadbo.  

Predmet projekta je preplastitev igrišča z umetno travnato površino dimenizije 100 x 64 m in 

7.420 m2 skupne površine, kot večnamenskega vadbenega prostora, umeščenega v športni 

park Cviblje. V okviru projekta bo zagotovljena športna oprema skladna z mednarodnimi 

standardi s področja športne opreme in arhitekturno-urbanističnimi zasnovami. Večnamenska 

površina bo med drugim ustrezala standardom in normativom za organizacijo tekmovanj v 

nogometu in drugih športnih disciplinah.  

Zakon o športu nalaga lokalnim skupnostim, da pridobiva športno infrastrukturo, jo gradi in jo 

vzdržuje. Z investicijo se želi zagotoviti ustrezno nepokrito vadbeno površino na območju 

Trebnjega, ki je do sedaj še nimamo.  

Vrednost predvidene investicije je 443.560,28 EUR (z DDV). Predvideni viri financiranja 

Nogometne zveze Slovenije v višini 60.000,00 EUR, Fundacije za šport v višini 40.000,00 

EUR, ter pridobitev sredstev iz javnega razpisa za šport, pristojnega ministrstva v višini 

171.780,14 EUR in za razliko lastna proračunska sredstva v višini 171.780,14 EUR.  

 

Občina Trebnje ima v letošnjem proračunu zagotovljena sredstva za odkup zemljišča, ki je v 

lasti Župnije Trebnje, katera potrebuje za ureditev nogometnega igrišča v celotni izmeri 

površine. Soglasje Župnije Trebnje za odkup in parcelacijo je pridobljeno. Po izvedeni odmeri 

bo občina podala vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja.  
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G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval. Na seji Odbora so razpravljali tudi o ostalih aktivnostih, ki so v teku na področju 

športa, tudi o športni dvorani Veliki Gaber. Vsi člani odbora so se strinjali, da je nujno potrebno 

obnoviti športne objekte v občini Trebnje. Odbor je predlog DIIP-a potrdil in predlaga 

Občinskemu svetu sprejem le-tega.  

 

G. Longar je v razpravi povedal, da bo predlog dokumenta podprl, saj je nujno potreben, v 

zadnjih štirih letih je bilo v ta namen vloženega premalo denarja.  

Zanimalo ga je, koliko je bilo v nogometno igrišče Cviblje s strani Občine vloženih sredstev v 

zadnjih štirih letih.   

 

Županja je odgovorila, da so se sredstva za ta namen zagotavljala v proračunih, ampak niso 

bila nikoli realizirana. Županja je še podala informacijo, da je Občina Trebnje v letih 2016 ali 

2017 po sklepu Občinskega sveta odkupila okoli 6.000 m2 rabljene umetne trave, ki so jo 

odstranjevali iz igrišča Portoval Novo mesto. Iz te površine je en manjši del bil položen ob robu 

nogometnega igrišča. Del kupljene umetne trave je zložene še v meji, za večino pa ni jasno, 

kje je. Če bi bila ta trava na voljo, ne bi bilo potreb po nakupu nove. Če hočemo zagotavljati 

normalne pogoje za vadbo na igrišču, moramo poiskati zunanje vire financiranja. Trenutno je 

na voljo razpis na Nogometni zvezi Slovenije, na katerega se Občina želi prijaviti.  

 

G. Longar je odgovoril, da bo moral biti zadovoljen z odgovorom. Za travo, če bi bila naravna, 

bi še razumel, da izgine. Umetna trava pa ne more izginiti. Sicer pa je v Trebnjem vse mogoče. 

Glede na to, kdo je upravitelj tega kompleksa, pa je vse možno.  

 

Županja je dodala, da je bila ta trava skladiščena v nekdanjem Komunalnem skladišču na 

Kolodvorski ulici in obstaja sum odtujitve.  

 

G. Kaplan je povedal, da predlagani DIIP podpira. Glede umetne trave je opozoril in dejal, da 

upa, da so se vsi oziroma vsaj tisti, ki so vključeni v nogomet, naučili lekcije z igriščem. Umetna 

trava se sliši super, ampak jo je potrebno vzdrževati. Potrebno jo je česati, vzdrževati s strojem, 

posipati z granulatom, ker se drugače uniči. Pojavljati se začnejo raztrganine na sami podlagi 

in rastejo stroški vzdrževanja. 

Povedal je, da pogreša neko prioritetno listo, kam gremo in kam želimo priti, sploh ob 22 % 

povečanju financiranja. Da se fokusiramo na objekte, ki bodo prioriteta.  

 

Po končani razpravi je županja Mateja Povhe dala na glasovanje naslednji: 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 
(DIIP) za investicijski projekt »Celovita prenova glavnega nogometnega igrišča Trebnje 
Cviblje«, izdelovalca International investments, finančno in poslovno svetovanje, d.o.o., 
maj 2023. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjeno investicijsko dokumentacijo 
DIIP in IP za projekt Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. faza (oziroma Odkrij 
SamoRastnika v sebi) 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti. Povedala je, da je Občinski svet Občine Trebnje na 4. redni seji z dne 22. 3. 2023 

pooblastil županjo Matejo Povhe za potrditev investicijske dokumentacije skladno z uredbo 

UEM za projekt Ureditev parka likovnih samorastnikov – II. faza za namen prijave na Javni 

razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično infrastrukturo in naravne 

znamenitosti v turističnih destinacijah. 

 

Občina Trebnje je dne 3. 4. 2023 uspešno oddala vlogo za projekt Odkrij SamoRastnika v sebi 

na Javni razpis za sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično infrastrukturo in naravne 

znamenitosti v turističnih destinacijah Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo oziroma 

Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport. 

 

Tehnično projekt predvideva ureditev približno 1.500 m² velikega Parka likovnih samorastnikov 

z ureditvijo pohodnih površin, zelenih površin, postavitvijo štirih obstoječih ter šestih novih 

umetniških skulptur, ki so nastale v sklopu Mednarodnih taborov likovnih samorastnikov 

Trebnje, postavitvijo več podstavkov, ki bodo omogočali prihodnjo postavitev skulptur, ki bodo 

nastale na bodočih Mednarodnih taborih, ureditvijo javne razsvetljave in osvetlitve skulptur, 

postavitvijo zunanje vitrine in urbanim opremljanjem.  

Prav tako je v sklopu projekta predvidena ureditev približno 2.200 m² velikega parkirišča za 

obiskovalce Parka likovnih samorastnikov. 

Z vsebinskega vidika bo projekt skladen s strateškimi usmeritvami države na področju turizma, 

saj bo prispeval k dvigu kakovosti storitev in doživetij turistov. S projektom bosta vzpostavljena 

2 nova turistična produkta, in sicer: 

- »Odkrij SamoRastnika v sebi« (butično 5* turistično doživetje na temo samoukih umetnikov) 

ter 

- »Odkrij Umetnika v sebi« (organizacijsko preprostejša in cenovno dostopnejša različica 

doživetja na temo samoukih umetnikov). 

S projektom bo izboljšana tudi turistična ponudba v neposredni bližini Parka likovnih 

samorastnikov. 

Vrednost investicije je ocenjena na 723.513,35 EUR, finančno konstrukcijo pa namerava 

Občina Trebnje poleg z lastnimi sredstvi, zapreti tudi s sredstvi Mehanizma za okrevanje in 

odpornost. 

S prijavo projekta na omenjeni javni razpis je možno pridobiti nepovratna sredstva Mehanizma 

za okrevanje in odpornost v višini 80 % upravičenih stroškov projekta (za urejanje parkirišč 40 

%), vendar ne več kot 350.000,00 EUR. Občina Trebnje je z oddajo vloge na Ministrstvo za 

gospodarski razvoj in tehnologijo zaprosila za 296.682,61 EUR. 

Izvedbena dela bodo potekala med majem in novembrom 2024, razvoj mehkih vsebin in 

opremljanje pa do junija 2025. 

 

Ga. Moder, predsednica Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo, je povedala, da je 

Odbor gradivo obravnaval in o njem precej razpravljal. Izpostavljena je bila dilema, kaj bo v 

primeru, da občina ne bo pridobila sredstev iz razpisa. Na koncu je bil predlog sklepa sprejet.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in pozdravlja namenjanje sredstev za kulturno-turistične znamenitosti Trebnjega. 

Posebne razprave ni bilo, sklep je bil potrjen in predlagajo Občinskemu svetu sprejem.  
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G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval. Predlog za seznanitev je bil soglasno sprejet.  

 

Županja je odgovorila, da se bo projekt izvedel le, če bodo zagotovljeni vsi predvideni viri 

financiranja. V primeru neuspešne prijave, bo Občina morala zagotoviti sredstva za del te 

investicije projekta, in sicer za ureditev makadamskega parkirišča pri CIK-u. Če ne bomo 

uspešni na razpisu, bo potrebno najti ustrezne rešitve in sredstva za ta del investicije.  

 

G. Kepa je v razpravi povedal, da je vrednost investicije kar visoka. Menil je, da prav nujno ni, 

da imamo še nekaj drugih močnih projektov pred vrati. Projekt bo s težka sicer podprl.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjenima Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskim programom (IP) Odkrij SamoRastnika v 
sebi. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s poročili o volilni kampanji za redne lokalne volitve 2022 

 

G. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, je podal kratko obrazložitev gradiva in povedal, 

da je namen predložitve poročil seznanitev Občinskega sveta s potekom volilne kampanje za 

redne lokalne volitve 2022. 

Iz sprejetega sklepa, ki ureja povračilo dela stroškov volilne kampanje, izhaja, da je na  

trenutek predložitve poročil v seznanitev Občinskemu svetu vezan začetek teka roka za delno 

povračilo stroškov volilne kampanje.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani s poročili o volilni kampanji za redne 
lokalne volitve 2022.  
 

II. Na podlagi predloženih poročil o volilni kampanji za redne lokalne volitve 2022 
in zahtevkov za delno povrnitev stroškov volilne kampanje se organizatorjem 
volilne kampanje izplačajo zneski v višini in roku, kot to določa Sklep o delni 
povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Trebnje v letu 
2022 (Uradni list RS, št. 128/22).  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklepa sta bila sprejeta. 
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K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

Županja je odgovorila g. Prazniku glede njegovega pisnega svetniškega vprašanja. 

Odgovor na prvo vprašanje je vezan na postopek 5. sprememb in dopolnitev OPN, s katerimi 

se umešča novo osnovno šolo na lokaciji Rožni vrh pri Štefanu. Ta postopek je trenutno v fazi 

prvih mnenj pri nosilcih urejanja prostora, kjer je za to področje najbolj pomembno ministrstvo, 

pristojno za kmetijstvo. Tu gre za kmetijska zemljišča, na katerih namerava Občina zaradi 

gradnje šole spremeniti namembnost v stavbna. Dokler ne vemo, kaj bo s to lokacijo v OPN-

u, je težko podati odgovor. Bo pa že prvo mnenje Ministrstva za kmetijstvo nakazovalo približen 

postopek naprej. In zaradi tega težko v naprej definiramo načrte Podružnične šole v 

Šentlovrencu. Pri načrtovanju šolskega prostora je potrebno biti zelo previden in ko se skupaj 

odločimo za spremembo, mora ta odločitev temeljiti na vseh vidikih, analizah in presojah.  

Sistem šolskih okolišev v občini Trebnje je pred izzivom smiselnega in racionalnega 

oblikovanja, v katerega bo potrebno poseči. Občina mora zagotavljati sistem, ki bo vzdržen, 

racionalni in usmerjen k razvoju bodočih učencev .  

V preteklosti so že bile dileme oblikovanja šolskih okolišev, to ni stvar politične odločitve, 

ampak zahteva veliko več.  

Zadnje vprašanje g. Praznika se je navezovalo ravno na šolski okoliš. Če se bo zgradila druga 

osnovna šola na lokaciji Rožni vrh, moramo načrtovati za prihodnost, iz katerih krajev bodo 

obiskovali šolo na Kidričevi ulici in kateri novo šolo.  

Potrebno se je zavedati, da se morajo šolski okoliši tako kot drugje prilagajati spremembam v 

družbi v naši občini, katerim priča smo.  

 

G. Praznik je povedal, da bo potrebno »razgaliti« šolski sistem, ga »razcefrati« in dati v javnost, 

sicer bomo imeli hude težave.  

Vsem svetnikom je poslal zapis. V Trebnjem je zelo vznemirilo s predlagano razporeditvijo 

otrok med matično in podružnično šolo od jeseni dalje. To je izvedel od učiteljev ter od ljudi, ki 

so v Svetu šole. Še hujši je odmev, da bo šel Šentlovrenc pod Veliki Gaber. Šola v 

Šentlovrencu je bila ustanovljena leta 1868 leta in je ena najstarejših šol. V 150 letih se ni 

povečala. Telovadnico imajo v kulturnem domu. Telovadnica je nevarna, saj je bil ta del objekta 

narejen leta 1942, strop je bil obit z deskami, na strop pa je pripeta trstika in ometano. Če bo 

to enkrat padlo dol, bomo imeli posledice in odgovornost bo tu. V Šentlovrencu so zaprli 

trgovino, verjetno bodo tudi šolo, kraj bo kot tak, in krajevna skupnost z njim, hudo nazadoval. 

Pričakuje, da bo čez dva meseca dobil kakšen pametnejši odgovor.   

 

Županja je zanikala navedbe glede tega, da bi otroci iz šolskega okoliša PŠ Šentlovrenc šli v 

šolo v Veliki Gaber. Šola v Velikem Gabru je polno zasedena in ta izjava nima nobene osnove. 

Glede varnosti v kulturnem domu občina ni bila seznanjena, za varnost otrok mora biti 

poskrbljeno.  

 

G. Praznik je še dodal, da že desetletje v občinskem vrhu problemom iz Šentlovrenca niso 

znali in niso prisluhnili. Leta 2016 se je naredil energetski pregled kulturnega doma, ki je kar 

nekaj stal, ampak je ostal v omari. Nihče ga ni pogledal, nič ni bilo narejeno na tem področju, 

je poudaril.  

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 
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Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 1. seje Komisije za podelitev priznanj z dne 21. 3. 2023,  

- Zapisnik 2. seje Komisije za podelitev priznanj z dne 8. 5. 2023,  

- Zapisnik 2. seje Odbora za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo z dne 16. 5. 2023, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 16. 5. 2023, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 17. 5. 2023,  

- Zapisnik 3. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 17. 5. 

2023, 

- Zapisnik 4. seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 15. 3. 2023,  

- Zapisnik 5. seje Uredniškega sveta Glasila občanov z dne 19. 4. 2023, 

- Zapisnik 18. seje SU javnega zavoda Zdravstveni dom Trebnje z dne 21. 4. 2023. 

 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Longar je podal pobudo in vprašanje. Občina je pripravila izčrpno poročilo o njenem imetju. 

Na današnji seji je Občinski svet potrdil predlog sofinanciranja kolesarske dirke po Sloveniji. 

Trasa kolesarske dirke gre skozi Veliki Gaber. Tu pa imamo ekološki problem. Zemljišče, 

katerega lastnik je Občina, pri Laptrans. Na tem zemljišču ležijo odsluženi sodi, gume, 

zaraščena ograja, parkirani so avtomobili. Menil je, da je to odgovornost občine. V enem tednu 

se da zadeva sanirati. Zemljišče naj se počisti, se nasuje pesek, tako bo nastal lep parkirni 

prostor. S tem bi rešili problem pločevine v Velikem Gabru. Kot krajana ga je sram.  

 

G. Ovnik se je strinjal z g. Longarjem, hkrati pa ga je začudilo, da ga je to zmotilo ravno sedaj.  

Če bi se podjetnik Lap držal svojih meja, verjetno tudi kamionov ne bi zapeljati na to območje. 

Strinjal se je, da mora Občina to pospraviti.  

 

Županja se je strinjala, da je potrebno pospraviti.  

G. Zakrajšek, v. d. direktorja, je povedal, da so že potekali pogovori, tam je potrebno postaviti 

ograjo, če želimo red. Če želimo postaviti ograjo na meji, potrebujemo soglasje lastnika. Strinja 

se, da to kazi prostor in da je potrebno nekaj narediti, ne strinja pa se, da so tam vse stvari 

občinske.  

Županja je odgovorila, da so to pritikline nepremičnine in so prešle s spremembo lastništva 

naprej. Sedaj je lastnica Občina Trebnje.   

Do kolesarske dirke tega ne bo možno odstraniti. Za avtomobile lahko kadarkoli damo nalog 

za  odstranitev, za rušitev objekta pa je potrebno pridobiti vsa ustrezna dovoljenja.  

 

Ga. Smuk se je navezala na imetje občine. Krajani se obračajo na občino, poslano je bilo že 

nekaj dopisov glede neurejenosti objekta na naslovu Šmaver 1. Občina je lastnica 

nepremičnine, ki je tako zaraščena, da se je čez zimo vse podrlo. Občina naj poskrbi za tisto, 

kar je njeno in to sredi vasi. Naj se z nekom dogovori za ureditev ali pa naj se proda.  

 

Ga. Smuk je v nadaljevanju povprašala, kaj je z nevarnimi odpadki v neposredni bližini Dolenje 

Nemške vasi. Bilo je po televiziji, da so tam odloženi zelo nevarni odpadki, v belih vrečah.  

V. d. direktorja je odgovoril, da je bila Občina Trebnje ves čas gradnje v kontaktu z 

investitorjem. V pogodbi je bilo navedeno, da morajo čim prej odstraniti odpadke z območja 

šole, vsaj ta del, ki je viden s strani šole. To so odstranili, še vedno pa so odpadki na njegovem 

zemljišču, saj jih ne sme kar nekam odložiti. To je širša problematika. Počakati je potrebno, da 

pristojno ministrstvo reši problem in pove, kam se te odpadke sploh lahko odloži. 
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Ga. Smuk se je dotaknila polnilnic za e-vozila na Starem trgu v Trebnjem. Sklenjena je bila 

pogodba z Elektrom Ljubljana, ki je namestil polnilnice in »stolp«. Krajevna skupnost je že 

večkrat podala pobudo, da se ta »stolp« odstrani, da bodo lahko uredili ta postor s kakšnim 

kipom iz Galerije likovnih samorastnikov Trebnje. Vse polnilnice so nedelujoče, nihče več ne 

polni, vsi raje polnijo na hitrih polnilnicah.  

Krajevna skupnost želi v letošnjem letu hortikulturno urediti varno pot od Starega trga do 

Temenice. To pogodbo bi se moralo prekiniti in Elektru Ljubljana naročiti odstranitev.  

 

V. d. direktorja je odgovoril, da lahko krajevna skupnost to investicijo izvede neodvisno od 

tega. Ta del ni predmet predvidene ureditve s strani krajevne skupnosti.  

Omenjena elektronska sporočila glede neurejenosti zemljišča je videl in s trenutnimi 

kadrovskimi možnostmi mora Občinska uprava delati po prioritetah. To se bo uredilo, vendar 

ne takoj. Z Elektrom Ljubljana ima Občina zelo dobre odnose. Elektro mrežo elektro polnilnic 

v Trebnjem širi. Ne moremo kar poslati dopisa na Elektro Ljubljana in prekiniti pogodbe.  

 

G. Longar je povedal, da se na njihovi strani zelo slabo sliši in apeliral, da se uredi ozvočenje 

v sejni sobi.  

 

G. Kaplan je izpostavil sledeče: 

- obnovitev vozne površine na cesti Krtina–Stranje pri Velikem Gabru. Krajane zanima, kdaj 

bo obnovljena površina cestišča po dolini Temenice od vasi Krtina do Stranj pri Velikem Gabru. 

Cesta je vse bolj dotrajana in se kljub krpanju postopoma pojavljajo udarne jame. Promet je 

relativno gost, še posebej pa se gostota povečuje, ko rekonstruirajo cesto med Ivančno Gorico 

in Bičem ali ko na avtocesti prihaja do različnih zastojev. Čimprej naj se pospešeno pristopi k 

aktivnostim;  

- Temeniška pot – ureditev oznak ali pločnika od železniškega prehoda proti novemu izvozu. 

To je kar kritično mesto. En del se je že reševal v preteklem sklopu, bil je postavljen znak za 

omejitev na 30 km/h. Poprosil je glede na predloge stanovalca iz Temeniške poti 3, da se tam 

postavijo ležeči policaji, ker je promet grozljiv. Poprosil je g. Lobeta za pomoč, da se pospeši 

na tem odseku, da se zadeva čimprej uredi v korist varnosti naših občanov;  

- parkiranje – šest mesecev je od volitev, odprte so zadeve, odlok predvideva, da bo konec 

avgusta ponovna razprava. Dejal je, da ni potrebno čakati. Zadevo naj se pospeši. Lahko bi 

bila brezplačna prva ura parkiranja za naše občane, težave imamo z mirujočim prometom, 

P+R … Dobro bi se bilo usesti za skupno mizo in doreči zadeve; 

- vzpostavitev prioritetne liste, ki jo je že izpostavil; 

- turizem – na seji smo se veliko ukvarjali z njim. Če že začenjamo od začetka, naj se naredi 

tudi poseben odbor in se zadeve lotimo, brez posebnega odbora tega ne bomo rešili; 

- dirka po Sloveniji – zadevo je podprl, je krasna priložnost za promocijo. Na Eurosport-u, ki 

bo dirko prenašal, imamo čas,  da pokažemo marsikaj; 

- naj se najde rešitev za ozvočenje velike sejne sobe.  

 

Županja je odgovorila, da bo na naslednji seji v obravnavi sprememba parkirne politike. Če 

svetniki želijo, se lahko predhodno tudi sestanejo. Svetniške skupine, ki še niso posredovale 

svojih vodij, naj to storijo.  

 

G. Zakrajšek je podal odgovor glede ceste Krtina – Stranje pri Velikem Gabru in dejal, da so v 

letošnjem proračunu zagotovljena sredstva za globinske sanacije in se bo lahko na tem delu 

nekaj uredilo. Za ta del ceste bo potrebno več 100.000,00 EUR, to Občina ne more urediti v 

enem proračunu, saj je ta odsek zelo zahteven, cesta je polomljena.  

 

G. Longar je poudaril, da so omenjeno cesto uničili pretežki kamioni.  
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V nadaljevanju je g. Zakrajšek pojasnil, da so sredstva za ureditev prehodov v Trebnjem 

zagotovljena na postavki SPVCP, kjer so se zagotovila dodatna sredstva za analizo teh 

prehodov, ki jih je potem po izdani odločbi potrebno tudi urediti.  

 

Glede Dirke po Sloveniji je povedal, da je tematika gasilstva odlična tema, vendar smo jo imeli 

že v lanskem letu. Prav je, da vsako leto pokažemo nekaj novega, zato bo v letošnjem letu 

pozornost namenjena godbenikom in mažoretkam. Za drugo leto pa vabljeni k podaji 

predlogov, da se pokaže še kaj drugega.  

 

Glede ozvočenja se aktivnosti izvajajo.  

 

G. Avguštinčič je spomnil na vprašanje glede dostopa do Glasbene šole Trebnje. Poprosil je 

za pisni odgovor.  

Drugo njegovo vprašanje se je nanašalo na rekonstrukcijo vodovodnih omrežij v občini, v 

kolikšni dolžini je predvidena rekonstrukcija teh omrežij v letošnjem letu in koliko je bilo 

narejenega v prejšnjih letih.  

 

G. Lobe je povprašal, kaj se dogaja s Podružnično šolo Dolenja Nemška vas oziroma so se 

pojavile špekulacije, da ne bo predvidene devetletke, ampak triletna šola za prvo triado. 

Krajane Dolenje Nemške vasi zanima, kakšen je namen. 

 

Županja je povedala, da bo podan pisni odgovor. Hkrati pa je podala pojasnilo in povedala, da 

bo Osnovna šola Trebnje in vse tri podružnične šole z novim šolskim letom obiskovalo 1218 

otrok, ki bodo razporejeni v 54 oddelkov. Tisti, ki so bili v Občinskem svetu že v prejšnjem 

mandatu, se lahko spomnijo, da je bil leta 2021 šolski okoliš združen. Združen je bil šolski 

okoliš matične osnovne šole in Podružnične šole Dolenja Nemška vas. Dejansko je bilo to 

storjeno zaradi prijave projekta za sofinanciranje investicije izgradnje PŠ Dol. Nemška vas.  

S 1. 9. 2023 se dograjena PŠ Dol. Nemška vas predaja v uporabo.  

Namen projekta v POŠ Dol. Nem. vas je bil rešiti prostorsko stisko na matični Osnovni šoli na 

način, da bodo zagotovljeni minimalni prostorski in organizacijski pogoji za izvajanje pouka.  

Da bo težko najti najboljšo rešitev, ki bo sprejemljiva za vse, smo zaznavali ves čas izvajanja 

rešitev prostorske stiske. V procesu presoje in iskanja najboljše rešitve je bilo ocenjevanih 5 

variant organizacijskih rešitev.  

Ugotovljeno je bilo, da do sedaj ni bilo narejene analize šolskega okoliša z vidika demografskih 

podatkov in ni bilo opredeljenih kriterijev vključevanja v novo šolo.  

 

G. Zakrajšek je še dodal, da če bi želeli v PŠ Dol. Nemški vasi organizirati devetletko, 

potrebujemo tam še pet novih učilnic in širitev telovadnice. Za to bi bilo potrebno najprej 

spremeniti prostorski akt, tudi ko se bo začel postopek sprememb, ta ne bo končan v dveh 

oziroma treh letih. Šele nato bo možna dograditev omenjene šole.  

 

G. Šalehar je podal pobudo, da se preuči možnost glede Parka likovnih samorastnikov, in sicer 

za souporabo sanitarij, uporabe kakšnega prostora v Kulturno umetniškem inkubatorju, ki je v 

neposredni bližini.  

 

G. Longar je povprašal glede krožišča v Trebnjem pri cerkvi. Novakova hiša se je odkupila, 

zanimalo ga je, kdaj se bo začela gradnja. Vrednost tega projekta bi bila okoli 500.000 EUR. 

Delamo nepomembne stvari, ni proti Forma Vivi in plezalni steni v Šentlovrencu. Naredijo pa 

naj se enkrat prioritete in časovnica. Tudi telovadnica v Velikem Gabru je v načrtu, potrebno 

je lobirati.  
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Županja je odgovorila, da je izgradnja krožišča v Trebnjem v projektiranju, potrebno je iti po 

vrsti. Prioritete so napisane v rebalansu, in sicer vse, kar se bo v letošnjem letu izvedlo.  

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 19:48.     

 

 

Seja je tonsko posneta.           
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